

Bestyrelsesmøde mandag den 2. juni 2025, kl. 18:00.

Afholdes i [Sportsbyen, Sports alle 1, 4300 Holbæk](#) – "Skolestuen"

Til stede: Jan, Astrid, Birgitte, Anette (via Teams) og Finn

Referat

1. Valg af referent, og underskrivelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde den 3. april 2025.

Finn valgt til referent. Referat fra seneste møde underskrevet af alle, undtagen Anette som skriver under næste gang.

2. Indgående mail (se liste på side 2) – til orientering og debat

Jan gennemgik maillisten.

3. Orientering fra DOF Strategiworkshop den 24/4 (Jan)

Jan har deltaget i workshoppen. Der var 16 deltagere fra otte klubber. "Resultatet" fremlægges på klubledermøder i kredsene.

4. Etablering af stafetsamarbejder (Jan)

HOK har indgået et stafetsamarbejde for ungdom (under 21 år) med Ballerup OK for ét år. HOK og Ballerup OK stillede med et (succesrigt) ungdomshold til DM sprint i Billund.

5. Træning og ressourcer (Jan, Astrid)

Træningen har på det seneste været omlagt pga. ressourceknaphed i trænergruppen. Minitræningen har kørt uforandret (endda med flere deltagere), mens Metro Cup og Ballerups løb har været brugt som "træning". Trænergruppen har indkaldt til brainstormmøde d. 9. juni i Multihuset for at få gode idéer og forhåbentligt flere trænerressourcer til fremtidens træninger.

6. Hjemmeside – bestyrelse og udvalg (alle)

Der skal udskiftes foto på kassererposten på hjemmesiden. Asger erstatter Brian i stævneudvalget. Jan giver Anton besked, og Finn sender billede af Birgitte.

7. Orientering fra udvalgene

- 7.1. Økonomi (Birgitte)

På kontoen står ca. 71.000 kr. Der er netop modtaget foreningstilskud fra kommunen, og kontingenter er indbetalt.

Vi er pt. 161 medlemmer. 5 står til at blive meldt ind.

- 7.2. Stævneudvalg (Finn)



Planlægningen af OOO 2025 er i fuld sving. Det har været svært at rekruttere hjælpere, men hovedfunktionerne er på plads. Lige nu svigter tilmeldingerne, måske har løberne andre sommerferieplaner?

Efter sommerferien skal stævneledere til Nytårsdysten 2026 og divisionsmatchen 2026 udpeges. I august er der VTR koordineringsmøde. Målestoksforhold på banerne skal præciseres.

Ultimatebaner kunne være en mulighed.

Finn har fået ny mailadresse, som skal oplyses til DO-F ifm. den allerede afsendte ansøgning om DM hold 2030 nye mailadresse ifm. ansøgning om DM hold 2030.

7.3. Aktivitetsudvalg (Anette)

Udvalget skal finde et nyt medlem, (som allerede er i kikkerten). Seneste klubaften blev aflyst. Næste arrangement er d. 20. juni med sommerafslutning. Klubmesterskabet er der styr på. Til Påskeløbet 2026 skal der findes overnatning.

7.4. Rekrutteringsudvalg (Anette)

Udvalget laver fondsansøgning til Halloween-løbet.

7.5. Træningsudvalg (Astrid)

Se punkt 5. Samarbejdet med Holbæk Alliancen fortsætter. HOK skal uddanne en træner til fysisk og motorisk træning, som Alliancen betaler.

7.6. Ungdomsudvalg (Astrid)

Ungdomsløberne skal d. 13.-15. juni til Himmelbjergegnens Efterskole. Lene Justesen og Anders Kjeldgaard tager med som ledere.

6.-8. september tager gruppen til Norge (syd for Oslo).

28.-30 november går turen til Helsingborg.

Anette er kommet med i Østkredsens Ungdomsudvalg.

7.7. Kortudvalg (Jan)

Der er lavet nyt kort over Vipperød. Annebjerg Skov er revideret. Munkholm-kortet er færdigt.

8. Andre igangværende projekter

8.1. Depot på Hybenvang (Jan)

Vi skal forblive i samme depotbygning, men får nyt område til venstre, når man er kommet ind ad porten.

8.2. Afvikling af Find-vej projekter – status (Jan)

Intet nyt.

8.3. Et klubhus (Anette)

Intet nyt.

9. Eventuelt

Bjark vil søge fondsmidler til kompasser og skolesæt SI-enheder. Herudover kunne vi godt bruge midler til stativer, korttegningsudstyr (OCAD) for at kunne skabe vores idrætsanlæg.

Anette foreslår, at banelægnings- og korttegningskurset gentages i efteråret.

Næste klubledermøde d. 16. juni.

10. Næste møde

10.1. Dato og sted

29. september kl. 18.00 i Sportsbyen.

10.2. Emner til dagsordenen